
Zápisnica 

zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Ľubica, Školská 1, Ľubica 

dňa 17. októbra 2016 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program zasadnutia: 

 

1. Úvod a privítanie 

2. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti 

4. Inovovaný školský vzdelávací program 

5. Výchovný program CVČ 

5. Odliv žiakov zo ZŠ Ľubica 

6. Poďakovanie a záver 

 

 

 

Zápis priebehu zasadania: 

1. Predsedníčka Rady školy privítala prítomných a oboznámila ich s programom. 

 

2. Pani riaditeľka PaedDr. Anna Fedorová detailne oboznámila prítomných členov RD so 

Správou o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za rok 2015/2016. 

Upozornila na zrealizované práce za uplynulý rok: zrekonštruovaná chemická učebňa, učebňa 

finančnej gramotnosti, rekonštrukcia ŠJ, výmena osvetlenia vo vybraných triedach, maľovanie 

vybraných tried, rekonštrukcia učiteľských toaliet, zavedenie kamerového systému na 

monitorovanie vonkajšieho prostredia školy proti vandalizmu nielen počas letných prázdnin. 

Zároveň vyjadrila poďakovanie za spoluprácu a úzku súčinnosť OcÚ a za rekonštrukciu 

parkoviska pred budovou ZŠ. Následne pani riaditeľka poprosila o pomoc poslancov, aby 

prerokovali možnosť spolufinancovania zo strany zriaďovateľa (5%) pri získaní finančnej dotácie 

zo štátneho rozpočtu na rekonštrukciu a modernizáciu učební odborných predmetov. 

 

 

3. Nasledovala prezentácia o inovovanom školskom vzdelávacom programe, ktorú poskytla p. 

predsedníčka RŠ. 

 

4. O výchovnom programe CVČ pri ZŠ Ľubica nás oboznámila p. predsedníčka RŠ. 

 

5. Podstatná časť diskusie členov Rady školy sa venovala odlivu žiakov zo ZŠ začiatkom 

septembra 2016. Viacerí členovia RŠ vyjadrili názor, ako rodičia detí, ktoré navštevujú ZŠ 

v Ľubici spokojnosť s výchovno-vzdelávacím programom a aj s odborno-technickým vybavením 

školy. Bola predložená aj otázka zloženia tried vzhľadom na demografický vývoj v Ľubici. 

Zloženie žiakov bolo usporiadané štandardne v súlade s platnou legislatívou, s POP na k. rok 

2016/2017. Zároveň organizácia tried bola odkonzultovaná so ŠÚ a zriaďovateľom. 

 

Členovia navrhli zlepšiť informovanosť rodičov terajších, aj budúcich žiakov. Zvýšiť propagáciu 

školy prostredníctvom miestnej televízie. Zástupcovia poslaneckého zboru boli poverení na 



obecnom zastupiteľstve predniesť návrh na zriadenie MŠ pri ZŠ v Ľubici, čo súvisí aj 

s odchodom detí v predškolskom veku z miestnej materskej škôlky.  

 

6. Na záver sa predsedníčka RŠ poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie. 

 

 Uznesenia: 

 1. RŠ vyjadruje spokojnosť so „Správou o výchovno-vzdelávacej činnosti za šk. rok 

2015/2016 a odporúča ju na predloženie zriaďovateľovi. 

 2.  RŠ vyjadruje spokojnosť s iŠkVP. 

 3.  RŠ prerokovala a vyjadruje súhlas s Výchovným programom CVČ. 

      4. RŠ poverila predsedu RŠ, aby v mene RŠ zaslal zriaďovateľovi odporúčanie vo veci 

odchodu žiakov zo ZŠ. 

 5. Výzva pre vedenie školy prerokovať so zriaďovateľom možnosť získania dotácie na 

rekonštrukciu odborných učební. 

 

 

 

 

Zapísala: Miroslava Bilošová 

 

Overila: Mgr. Daniela Šimoňáková 


